
 
Notulen vergadering van ´´Stichting Buurtmensen´´. 
 
Datum   1 februari 2018  
Tijd  10.00 – 11.30 uur 
Aanwezig Alex Schiphorst, Elly Rouwenhorst-Martin, Ria Mulder en Astrid Roukema 
Voorzitter Elly Rouwenhorst-Martin 
Notulist Astrid Roukema 
 
Elly opent de vergadering: 
 
Factuur van de Stichting Veteraan Autobussen is binnen. Ria zal deze betalen en erop vermelden dat 
deze rit is van het Kansfonds. 
 
Ria en Elly zijn op bezoek geweest bij de Adelaar voor een vervolggesprek. Stonden daar helaas voor 
een dichte deur. Elly heeft naderhand telefonisch contact gehad en zal z.s.m. contact opnemen om te 
horen hoeveel buspassagiers zij zullen leveren. 
 
Er is besloten dat de mensen die zich via de website opgeven bericht krijgen dat zij op deze datum 
mee kunnen. Die zal Astrid z.s.m. informeren over de plaats en tijd van vertrek van de bus. 
Er gaan 10 vrijwilligers mee.  
 
Elly heeft een interview gegeven bij Radio Apeldoorn en dat was erg goed. Het interview is te horen 
op de website. 
 
Ria is bij ABBO geweest en heeft een Excel boekhoudprogramma aangeleverd gekregen. 
 
Elly en Ria hebben de Heemhof bezocht maar die zien er vanaf. Astrid zal een afspraak maken bij de 
Sprengenhof en zal die met Alex opnieuw bezoeken. John gaat naar Rumah Saya om te informeren 
hoe de zaken er daar voor staan. Avondzon heeft voorlopig geen tijd om mee te doen. 
 
Elly en Ria gaan de Talma Borgh bezoeken ivm met een rit in het Park de Hoge Veluwe. Zij zullen 
eerst contact opnemen met Richard van de Vegte over een datum. Tegelijk zullen zij de Berghorst 
bezoeken. 
 
Alex heeft bericht gehad van de Goede Woning over eventuele sponsoring van Bodywarmers. 
Dit is afgewezen. Sponsoring wordt alleen voor activiteiten van de huurders van de Goede Woning. 
Alex zal nu een aanvraag neerleggen bij de Wijkraad.  
Bij de gemeente is het even niet mogelijk Saskia heeft een burnout en is de hele maand februari niet 
beschikbaar. 
 
Alex heeft wederom een verzoek gehad van het Kansfonds om papieren en bankafschriften op te 
sturen. Dit is gedaan en nu moet het goedkomen!!!! 
 
Er is nog geen tussenstand bekend bij de ING, er kan nog steeds gestemd worden. 
 
Daan Molendijk van de Gemeente wil graag een film maken van onze busritten. Wij moeten dit in 
overleg doen met de passagiers. 
 
Volgende vergadering 15  februari a.s. om 10.00 uur bij Dok Zuid.. 
 
 



 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 


